

Questions and Answers for RFSO 201404923 second issue

Question 1:

It is not clear whether the bidders must meet the requirements of Annex B: requirements for certification of Aboriginal businesses. In other words, must the bidder be an Aboriginal business?

Answer 1:

No, it is not mandatory that the bidder is an Aboriginal business.

Question 2:

Would you consider a response to your RFSO for the development and delivery of customized training only and not for the delivery of either your Housing Management or Technical training programs?

Answer 2:

The intent of the RFSO is to select trainers able to deliver either CMHC training and/or customized training. In appendix C, the section "Other workshops that you can deliver" allows for the description of workshops other than those owned by CMHC.

Question 1:

Il n'est pas clair si les soumissionnaires doivent répondre aux exigences de l'**Annexe B : Exigences relatives à l'attestation des entreprises autochtones**. En d'autres termes, le soumissionnaire doit-il être une entreprise autochtone?

Réponse 1:

Non il n'est pas obligatoire que le soumissionnaire soit une entreprise autochtone.

Question 2:

Envisagez-vous de considérer une réponse à votre DOC pour l'élaboration et la prestation de formation personnalisée seulement et non pas pour la livraison de votre programme de formation sur la Gestion d'habitations ou votre programme de formation technique?

Réponse 2:

L'intention de la DOC consiste à sélectionner des formateurs capables de fournir des formations de la SCHL et/ou des formations sur mesure. À l'annexe C, la section "Autres ateliers que vous pouvez donner " vous permet de décrire les ateliers autres que ceux appartenant à la SCHL.